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Madocsa Község Önkormányzata 

Szám: 15/2023 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2023. október 25. napján 16.00 órai 

kezdettel megtartott munkaterv szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Madocsa Község Önkormányzata Tanácskozó Terme 

 

Jelen vannak:  Komáromi József elnök, bizottság tagja  

Wolf Istvánné   bizottság tagja 

  Tarczal József bizottság tagja 

   

   Vitéz Bertalan András  aljegyző  

 

Benke Noémi   jegyzőkönyvvezető, igazgatási ügyintéző 

 

Távol maradt:  Magyar István   bizottság tagja 

Zajacsné Rátkai Anita   bizottsági tag 

                   

Komáromi József elnök: Köszöntötte a Bizottság tagjait, külön köszöntötte Vitéz Bertalan András 

aljegyző Urat a Pénzügyi Bizottság munkaterv szerinti, nyílt ülésén. Megállapította, hogy a Pénzügyi 

Bizottság 5 tagjából 3 fő jelen van, az ülést határozatképesnek nyilvánította. Magyar István bizottsági 

tag és Zajacsné Rátkai Anita bizottsági tag igazoltan van távol.  A jegyzőkönyv hitelesítőjének Tarczal 

József bizottsági tagot, jegyzőkönyvvezetőnek pedig Benke Noémit javasolta megválasztani. A 

következő határozati javaslatot bocsátotta szavazásra: „Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi 

Bizottsága jegyzőkönyv hitelesítőnek Tarczal József bizottsági tagot, jegyzőkönyvvezetőnek pedig 

Benke Noémit választotta meg.” 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

155/2023.(X.25.) határozata 

a jegyzőkönyv-hitelesítő, valamint a jegyzőkönyvvezető személyéről 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága jegyzőkönyv hitelesítőnek Tarczal József 

bizottsági tagot, jegyzőkönyvvezetőnek pedig Benke Noémit választotta meg. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komáromi József elnök  

 

Komáromi József elnök: Az ülés napirendjeként a meghívóban közölt napirendi pontokat javasolta 

tárgyalásra azzal a módosítással, hogy a „Javaslat a 2024. évi Központi Nukleáris Pénzügyi Alapból 

igényelt összegre” című - a meghívóban 2. napirendi pontként szereplő pontot- levételre javasolta, a 

„Javaslat az ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötésére” című - a meghívóban 3. napirendi pontként 

szereplő pont sorszámát 2.-ra módosítani javasolta, a „Javaslat a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-Európai 

Fenntartható Energia Hálózat) történő csatlakozásra” című - a meghívóban 4. napirendi pontként 

szereplő pont sorszámát 3.-ra módosítani javasolta, a „Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata 

intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés eredménytelenné nyilvánítására, 
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egyben új beszerzési eljárás kezdeményezésére, és a szerződés megkötésére”,  a meghívóban 5. 

napirendi pontként szereplő előterjesztés tárgyát „Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata 

intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés eredménytelenné nyilvánítására”-ra 

módosítani javasolta, a napirend sorszámát 4.-re módosítani javasolta, a „Javaslat a „Millió lépés az 

iskoládért” program támogatására” című előterjesztést 5. napirendi pontként felvételre javasolta. 

Szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: „Madocsa Község Önkormányzatának 

Pénzügyi Bizottsága a napirendi pontokat a következő szerint módosítja:  

1.) a „Javaslat a 2024. évi Központi Nukleáris Pénzügyi Alapból igényelt összegre” 

című - a meghívóban 2. napirendi pontként szereplő pont- levételre kerül. 

2.) a „Javaslat az ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a 

CYEB Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötésére” című - a 

meghívóban 3. napirendi pontként szereplő pont sorszáma 2.-ra módosul. 

3.) a „Javaslat a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-Európai Fenntartható Energia Hálózat) 

történő csatlakozásra” című - a meghívóban 4. napirendi pontként szereplő pont 

sorszáma 3.-ra módosul. 

4.) a „Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata intézményeinél lejáró 

áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés eredménytelenné nyilvánítására, egyben 

új beszerzési eljárás kezdeményezésére, és a szerződés megkötésére”, a meghívóban 

5. napirendi pontként szereplő előterjesztés tárgya „Javaslat a Madocsa Község 

Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés 

eredménytelenné nyilvánítására”-ra módosul, a napirend sorszáma 4.-re módosul. 

5.) a „Javaslat a „Millió lépés az iskoládért” program támogatására” című előterjesztés 

5. napirendi pontként felvételre kerül. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

156/2023.(X.25.) határozata 

a napirendi pontok módosításáról 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a napirendi pontokat a következő szerint 

módosítja:  

1.) a „Javaslat a 2024. évi Központi Nukleáris Pénzügyi Alapból igényelt összegre” 

című - a meghívóban 2. napirendi pontként szereplő pont- levételre kerül. 

2.) a „Javaslat az ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a 

CYEB Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötésére” című - a 

meghívóban 3. napirendi pontként szereplő pont sorszáma 2.-ra módosul. 

3.) a „Javaslat a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-Európai Fenntartható Energia Hálózat) 

történő csatlakozásra” című - a meghívóban 4. napirendi pontként szereplő pont 

sorszáma 3.-ra módosul. 

4.) a „Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata intézményeinél lejáró 

áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés eredménytelenné nyilvánítására, egyben 

új beszerzési eljárás kezdeményezésére, és a szerződés megkötésére”,  a meghívóban 

5. napirendi pontként szereplő előterjesztés tárgya „Javaslat a Madocsa Község 

Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés 

eredménytelenné nyilvánítására”-ra módosul, a napirend sorszáma 4.-re módosul. 

5.) a „Javaslat a „Millió lépés az iskoládért” program támogatására” című előterjesztés 

5. napirendi pontként felvételre kerül. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komáromi József elnök 
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 Komáromi József elnök: Az alábbi határozati javaslatot bocsátotta szavazásra: „Madocsa Község 

Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a napirendi pontokat az alábbiak szerint elfogadta: 

 

  1. Javaslat a közterületek tisztántartásáról és az elhagyott hulladék felszámolásáról  

       szóló önkormányzati rendelet-tervezet I. fordulóban történő megtárgyalására 

    Előterjesztő: polgármester 

     

2. Javaslat az ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötésére 

     Előterjesztő: polgármester 

  

3. Javaslat a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-Európai Fenntartható Energia Hálózat) történő 

csatlakozásra 

    Előterjesztő: polgármester 

     

4. Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos 

beszerzés eredménytelenné nyilvánítására 

    Előterjesztő: polgármester 

 

    5. Javaslat a „Millió lépés az iskoládért” program támogatására 

    Előterjesztő: polgármester 

   

6. Egyebek” 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

157/2023.(X.25.) határozata 

a napirendi pontok elfogadásáról 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a napirendi pontokat az alábbiak szerint  

elfogadta: 

 

  1. Javaslat a közterületek tisztántartásáról és az elhagyott hulladék felszámolásáról  

       szóló önkormányzati rendelet-tervezet I. fordulóban történő megtárgyalására 

    Előterjesztő: polgármester 

     

2. Javaslat az ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötésére 

     Előterjesztő: polgármester 

  

3. Javaslat a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-Európai Fenntartható Energia Hálózat) történő 

csatlakozásra 

    Előterjesztő: polgármester 

     

4. Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos 

beszerzés eredménytelenné nyilvánítására 

    Előterjesztő: polgármester 

 

    5. Javaslat a „Millió lépés az iskoládért” program támogatására 

    Előterjesztő: polgármester 

   

6. Egyebek 
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Határidő: azonnal 

Felelős: Komáromi József elnök 

 

Napirendi pontok tárgyalása: 

 

1. Javaslat a közterületek tisztántartásáról és az elhagyott hulladék felszámolásáról  

       szóló önkormányzati rendelet-tervezet I. fordulóban történő megtárgyalására 

    Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi 

 

Komáromi József elnök: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte. Mivel kérdés, módosító 

javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: „Madocsa Község 

Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a közterületek tisztántartásáról és az elhagyott 

hulladék felszámolásáról szóló önkormányzati rendelet-tervezet I. fordulóban történő megtárgyalására” 

című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-testület részére 

elfogadásra javasolta.” 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

158/2023.(X.25.) határozata 

a közterületek tisztántartásáról és az elhagyott hulladék felszámolásáról  

szóló önkormányzati rendelet-tervezet I. fordulóban történő megtárgyalásáról, előzetes 

véleménykérésre történő megküldéséről 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a közterületek tisztántartásáról és 

az elhagyott hulladék felszámolásáról szóló önkormányzati rendelet-tervezet I. fordulóban történő 

megtárgyalására” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-

testület részére elfogadásra javasolta. 

 

Határidő: A Képviselő-testület soron következő ülése 

Felelős: Komáromi József elnök 

 

2. Javaslat az ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötésére 

     Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 2. mellékletét képezi 

 

Komáromi József elnök: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte. Úgy gondolja, hogy ez 

jó lehetőség, viszont elég bonyolult a program adminisztrációs háttere. Afelől érdeklődött, hogy milyen 

minőségű izzókat adnak csereként. 

Wolf Istvánné bizottsági tag: Úgy olvasta, hogy hosszú üzemóra képes izzókat adnak. 

Mivel kérdés, módosító javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: 

„Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat az ingyenes lakossági LED-

csere programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés 

megkötésére” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-

testület részére elfogadásra javasolta.” 
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A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

159/2023.(X.25.) határozata 

az ingyenes lakossági LED-csere programhoz történő csatlakozásról, és a CYEB 

Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés megkötéséről 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat az ingyenes lakossági LED-csere 

programhoz történő csatlakozásra, és a CYEB Energiamegoldások Kft-vel történő szerződés 

megkötésére” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a Képviselő-

testület részére elfogadásra javasolta. 

 

Határidő: A Képviselő-testület soron következő ülése 

Felelős: Komáromi József elnök 

 

3. Javaslat a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-Európai Fenntartható Energia Hálózat) történő 

csatlakozásra 

    Előterjesztő: polgármester 

 

 Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. mellékletét képezi 

 

Komáromi József elnök: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte. Mivel kérdés, 

módosító javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: „Madocsa Község 

Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-Európai 

Fenntartható Energia Hálózat) történő csatlakozásra” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt 

határozati javaslatot a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta.” 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

160/2023.(X.25.) határozata 

a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-Európai Fenntartható Energia Hálózat) történő 

csatlakozásról 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a CEESEN-hez (Közép- és Kelet-

Európai Fenntartható Energia Hálózat) történő csatlakozásra” című előterjesztést megtárgyalta, az abban 

foglalt határozati javaslatot a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta. 

 

Határidő: A Képviselő-testület soron következő ülése 

Felelős: Komáromi József elnök 

 

4. Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel 

kapcsolatos beszerzés eredménytelenné nyilvánítására 

    Előterjesztő: polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. mellékletét képezi 

 

Komáromi József elnök: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte. A korábban bekért 

ajánlattételi felhívásra egy árajánlat sem érkezett be, ezért szükséges az beszerzési eljárás 

eredménytelenné nyilvánítása. Szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: „Madocsa 



6 

 

Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a Madocsa Község Önkormányzata 

intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés eredménytelenné nyilvánítására” című 

előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt I. határozati javaslatot, mely a Madocsa Község 

Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés eredménytelenné 

nyilvánításáról szól,  a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta.  

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

161/2023.(X.25.) határozata 

a Madocsa Község Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos 

beszerzés eredménytelenné nyilvánításáról 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a Madocsa Község 

Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés eredménytelenné 

nyilvánítására” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt I. határozati javaslatot, mely a 

Madocsa Község Önkormányzata intézményeinél lejáró áramszerződésekkel kapcsolatos beszerzés 

eredménytelenné nyilvánításáról szól, a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta.  

 

Határidő: A Képviselő-testület soron következő ülése 

Felelős: Komáromi József elnök 

 

Komáromi József elnök: Felkérte Baksa Ferenc polgármestert, hogy ismertesse jelen helyzetben 

milyen lehetőségek állnak fenn. 

Baksa Ferenc polgármester: Lehetőség van arra, hogy az előterjesztésben szereplő II. határozati 

javaslatot javasolja a Pénzügyi-bizottság elfogadásra, mely új beszerzési eljárás megindításáról szól. A 

korábbi eljárás azért volt eredménytelen – a szolgáltatókkal történt hosszas telefonos egyeztetés 

tapasztalata alapján-, mert a szolgáltatóknak 15 napos határidejük van ajánlatot tenni, amivel az általunk 

szabott 8 napos határidőből kicsúsznak. Gyakran ezt a 15 napos határidőt sem tudják tartani, és a 

megküldött árajánlatok is 2-3 napig érvényesek csupán. Idő közben az Audax Renewables Kft. 

felmondta a jelenlegi szerződéseket. Az érvénytelen beszerzési eljárást és a felmondott szerződéseket 

látva felkérte a pénzügyi ügyintézőt, hogy kérjen be új árajánlatokat a korábbi eljárásban megjelölt 

szolgáltatóktól, azonos feltételekkel, hátha érkezik olyan ajánlat, amely a munkaterv szerinti ülés 

időpontjakor még érvényes. Jelenleg két érvényes ajánlat áll rendelkezésünkre. Dönthet úgy is a 

Pénzügyi-bizottság, hogy valamelyik elfogadását javasolja a Képviselő-testület részére. Az Audax 

Renewables Kft.-től és az E.ON Hungária Zrt.-től érkezett árajánlat és szerződés. Az előbbi 2023. 

október 25. 24:00 óráig – azaz ma-  köthető meg, az utóbbi 2023. október 27. 16:00 óráig érvényes. Az 

árban – a tavalyi évi felhasználási adatok alapján – 108.292,78 Ft különbség van az Audax Renewables 

Kft. javára, ez az összehasonlító kimutatásban jól látható. A szerződében vannak különbségek, ez az 

E.ON Kft. javára szól. Az ajánlatok bekérésekor a Fő utca 24. szám alatti felhasználási helyre Madocsa 

Község Önkormányzatának kértünk ajánlatot, azonban az Audax Kft. a szerződés tervezetet a Bölcskei 

Közös Önkormányzati Hivatal- mint szerződő fél- számára küldte meg, hivatkozva arra, hogy a 

jelenlegi, általuk felmondott szerződésben is a Közös Hivatal a szerződő fél. A pénzügyi ügyintéző 

telefonon jelezte számukra, hogy az új szerződést már Madocsa Község Önkormányzata szeretné kötni, 

amennyiben lehetséges, küldjenek új szerződés tervezetet, melyben az Önkormányzat van megjelölve 

szerződő félnek. Az Audax Kft. ezt megtagadta. 2021. júniusában kerültünk át az Audax Kft.-hez 

automatikusan a versenypiaci átállás miatt, előtte az E.ON Kft. volt a szolgáltató.  A pénzügyes kollégák 

tapasztalata alapján az E.ON Kft. rugalmasabb a számlázásban és az ügyintézésben.  
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Komáromi József elnök: Érdeklődött, hogy ha a Képviselő-testület elfogadná az E.ON Kft. ajánlatát, 

akkor meg is lehetne kötni a szerződést? 

Baksa Ferenc polgármester: Amennyiben úgy dönt a Képviselő-testület, igen. 

Komáromi József elnök: Az Audax Kft.-vel a kezünkben lévő szerződést akkor jelenleg nem tudjuk 

megkötni, mert nem Madocsa Község Önkormányzata, mint szerződő fél számára szól. Mi van abban 

az esetben, ha mégis ragaszkodunk az Audax Kft.-hez?  

Baksa Ferenc polgármester: Abban az esetben új beszerzési eljárást kell indítani, új ajánlatot kell 

kérni, ez az előterjesztésben szereplő II. határozati javaslat, viszont ebben az esetben sem biztos, hogy 

az Audax Kft. Madocsa Község Önkormányzatát jelöli meg szerződő félnek, hiszen most is ezt kértük, 

mégsem ezt tették. 

Komáromi József elnök: Ha új árajánlatokat kérne be a Képviselő-testület, akkor nagyjából hasonló 

árak várhatóak? 

Baksa Ferenc polgármester: Naponta változnak az árak. 

Tarczal József bizottsági tag: Úgy gondolja, hogy a Képviselő-testület számára az E.ON Kft.-vel 

történő szerződéskötést kellene javasolnia a Pénzügyi-bizottságnak. 

Komáromi József elnök: Mivel további kérdés, módosító javaslat nem érkezett szavazásra bocsátotta 

a következő határozati javaslatot: „Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága Madocsa 

Község Önkormányzata Képviselő-testülete számára az áramszerződésekkel kapcsolatosan az E.ON 

Hungária Kft. által megküldött szerződés-tervezet elfogadását javasolta.” 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

162/2023.(X.25.) határozata 

az áramszerződésekkel kapcsolatos szerződés E.ON Hungária Kft.-vel történő megkötéséről 

 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága Madocsa Község Önkormányzata 

Képviselő-testülete számára az áramszerződésekkel kapcsolatosan az E.ON Hungária Kft. által 

megküldött szerződés-tervezet elfogadását javasolta. 

 

Határidő: A Képviselő-testület soron következő ülése 

Felelős: Komáromi József elnök 

 

Az Audax Renewables Kft. és az E.ON Hungária Zrt. által megküldött szerződés tervezetek, továbbá a 

beékezett árajánlatok összehasonlítása az előterjesztéshez mellékelve. 

 

    5. Javaslat a „Millió lépés az iskoládért” program támogatására 

   Előterjesztő: polgármester 

  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. mellékletét képezi 

 

Komáromi József elnök: Az előterjesztésben foglaltakat mindenki megismerte. Érdeklődött, hogy a 

jelenlegi helyzetben bele fér e a költségvetésbe, hogy 300.000 Ft-tal támogassuk az iskolát. 

Baksa Ferenc polgármester: Úgy gondolja, hogy belefér, az egészséges életmódra való nevelés fontos. 

Egyeztetett az Iskolával, sporteszközöket vásárolnának belőle. 

Komáromi József elnök: Mivel kérdés, módosító javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a következő 

határozati javaslatot: „Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a „Millió 
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lépés az iskoládért” program támogatására” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati 

javaslatot a Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta.” 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, egyhangúlag az alábbi 

határozatot hozta: 

Madocsa Község Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 

163/2023.(X.25.) határozata 

a „Millió lépés az iskoládért” program támogatásáról 
 

Madocsa Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a „Millió lépés az iskoládért” 

program támogatására” című előterjesztést megtárgyalta, az abban foglalt határozati javaslatot a 

Képviselő-testület részére elfogadásra javasolta. 

 

Határidő: A Képviselő-testület soron következő ülése 

Felelős: Komáromi József elnök 

 

 

6. Egyebek 

 

Komáromi József elnök: Mivel a napirendi pontok kapcsán, kérdés, javaslat nem hangzott el, 

Komáromi József elnök Úr a Pénzügyi Bizottság nyílt ülését 16:42 órakor bezárta. 

 

 

 

 

     Komáromi József   K.m.f.           Tarczal József 

Pénzügyi Bizottság elnöke      a Pénzügyi Bizottság tagja 

jkv. hitelesítő 


